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My mother is a village woman，who is already in her fifties. She had very little school education，but she knows that kn...
　　My mother is a village woman，who is already in her fifties. She had very little school education，but she knows that knowledge is of great importance to young people.
　　She often asks me how I get along with my studies and encourages me to study hard.My mother takes good care of me and does everything she can for me，so that I can spend more time on my study.
　　Once she was badly ill and had stayed in bed for several days. When I got home to see her at night，I found the light was still on and mother was sitting in bed，making new clothes for me ! I was so deeply moved that tears came to my eyes.
　　Such is my mother，a kind and hard-working woman. I\'ll respect and love her forever.
　　我的母亲是一个村的女人,他已经在她的年代。她很少的学校教育,但她知道知识是年轻人的重视。
　　她经常问我我如何相处我的学习,鼓励我努力学习。我的母亲对我非常照顾,一切她可以为我,这样我可以花更多的时间在我的学习。
　　一旦她病得很厉害,在床上躺了好几天。晚上我回家的时候看到她,我发现光还和母亲坐在床上,给我做新衣服!我很感动,眼泪来到我的眼睛。
　　这就是我的母亲,一个善良,勤劳的女人。我会永远尊重和爱她。
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